



THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED
香港足球總會有限公司

HKFA

AFFILIATED TO FIFA & AFC IN 1954

敬啟者：

2022-2023 年度香港超級聯賽 — 傳媒採訪季證之申請

2022-2023 年度本地傳媒之採訪季證，現正接受申請。本會將根據個別機構過去就本地足球的報道、其背景及其他相關因素而決定是否接納申請及批核季證的數目，限額如下：

每間報章、電子、新媒體〔如網頁〕或雜誌傳媒機構	文字記者 最多 2 名	攝影記者 最多 2 名
-------------------------	----------------	----------------

傳媒機構如欲申請，請於 **8 月 12 日〔星期五〕** 或之前填妥隨函附上表格及申請須知，電郵至 media@hkfa.com；此外每位申請人須連同申請表格提供近照乙張。本會將於 **8 月 23 日** 或之前通知 貴機構有關結果及取證手續。本會將保留批核之最終決定權利。如有任何查詢，可於辦公時間內致電 +852 2193 7365 與本會職員孔先生或 +852 2193 7325 與本會職員丘小姐聯絡。

此致
各香港傳媒機構

行政總裁

譚秋朗
2022 年 8 月 3 日

3 August 2022

To: Members of the Press (Hong Kong)

Re: **2022/2023 Hong Kong Premier League**

Subject: **Application for Media Season Pass**

Please kindly note that the applications for Media Season Pass is now open to the members of the local press. The number of the pass issued is subjected to the Association's decision, which will be based on the coverage of local football in the past season, organization's background and other related factors. The quota for each media is as follows:

Newspapers, TV & Radio, New Media (e.g. Website) or sport magazine:

Written Press: 2 persons (max.)

Photographer: 2 persons (max.)

For applications, please fill in the attached reply slip and return to us by email (media@hkfa.com) on or **before 12 August 2022 (Friday)**. Each applicant is required to submit one recent photo together with the application form. We will notify you of the result and way of collecting the passes on or before **23 August 2022**. All the approvals are subject to the final decision of HKFA. Should you have any questions, please contact Mr. Sheldon Hung at +852 2193 7365 or Ms. Lynette Yau at +852 2193 7325.

Yours faithfully,

Chief Executive Officer

Joaquin TAM Chau Long



THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香港足球總會有限公司

HKFA

AFFILIATED TO FIFA & AFC IN 1954

2022-2023 年度香港超級聯賽 — 傳媒採訪季證 2022/2023 Hong Kong Premier League – Media Season Pass

申請表 Application Form

傳媒機構 Media Organization

Organization

機構名稱： (中文 Chinese)

(英文 English)

Name of publication:

刊物名稱：

Website

網址：

Phone No.

聯絡電話：

Fax No.

傳真號碼：

E-mail add.

電郵地址：

Address

聯絡地址：

請準確填寫以上資料，本會將以電郵及電話為主要聯絡工具。

Please fill in the above information correctly, HKFA will use e-mail and phone as the primary contact tool.

請提供 貴機構之相關資料以作參考及批核之用。如有需要，本會將會向 貴機構索取更多相關資料。

Please provide relevant information for approval purpose. HKFA may ask for more organization's details if needed.

申請人 Applicants

文字記者 Written Press

聯絡人	中文姓名	英文姓名 English Name	手提電話 Tel	電郵地址 Email Add. (Gmail)

攝影記者 Photographer

聯絡人	中文姓名	英文姓名 English Name	手提電話 Tel	電郵地址 Email Add. (Gmail)

為方便本會日後與 貴機構聯絡，請以「✓」號註明主要聯絡人。For the ease of future communication, please identify the major contact person and marked with a "✓".

主編簽署： _____

Chief Editor's Signature

(公司蓋印 Official Chop)

主編姓名： _____ 申請日期 Application Date： _____

Chief Editor's Name